
RADA ]VTIEJSKA
ru Karpaczu

PRoToKÓL sEsJI  NR xv/ l1 :
RADY MIEJSKIEJ w KARPACZU

z dnia 30 grudnia 2011 r.

I. Miejsce posiedzenia _ sala narad Urzędu Miejskiego.

II. Czas trwania posiedzenia _ rozpoczęcie godzina 9.10
- zakończen]e godzina 09.50

IIi. obradom przewodniczyła Pani Irena Sewer}rrr _ Przewodnicząca Rady Miejskiej
Posiedzenie protokołowała Pani Joanna Kopała _ Seketarz Gminy

IV W posiedzeniu udział brało 13 ladnych, zgodnie z załączonąlistą obecności stanowiącą
załączn1k nr 1 do protokołu, co umożliwiło podejmowanie prawomocnych ro zstrzygnięć '

V Porządekposiedzenia:
1) otwarcie obrad.
2) rozpatrzenie projektu uchwały nr l54l11. w sprawie zmian w budiecie Gminy Karpaoz,
3) zamknięcie obrad.

VI. Przebies obrad.

1 . Otwarcie obrad.
Posiedzenie otworzyła Pani Irena Seweryn, a następnie przedstawiła radnym ustalony

porządek obrad. W zwią7kl Z Iym, że ses1a została zwołana na wniosek Burmistrza, porządek obrad
został przygotowarry przez inicj atora zwołania sesji, ewentualne zmiany porządku obrad wymagaj ą
zatem zgody Burmistrza.

Wnioski do porządku obrad zgłosi1i:
1) Przewodnicząca Rady Irena Seweryn po pkt. 2 dodać pkt 3 w brzmieniu: rozpatzenie

uchwały nr 120/11 w sprawie okeślenia wymagań dotyczących świadczenia usług w
zakresie opróiniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.
Burmistrz Bogdan Ma1inowski wyraził zgodę na w.w. zmianę porządku sesji.
Wobec powyŻszego Przewodnicząca pod,dała pod głosowanie zmianę porządku obrad w
zakresie wprowadzenia pkt. 3 - rozpatrzente uchwały rlr lf)lll w sprawie określenia
wymagań dotyczących świadczenia usług w zakresie opróiniania zbiorników
bezodpływowych i transporlu nieczystości ciekłych - za zmianą głosowało 8 radnych,
przeciw 4 (w tym radny M. Pajdzik), 1 radny wstrzymał się od głosu. Wniosek w
powyilszym zabesie przeszedł.

2) Radny Wiesław Czemiak - po pkt. 3 dodać pkt 4 _ sprawy różne.
Burmistrz Bogdan Malinowski wyraził zgodę na w\ł. zmianę porządku sesji.
Wobec powyiszego Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę porządku obrad w
zakresię wprowadzenia pkt. 4 _ sprawy różne, za zmianą głosowało 7 radnych, przeciw 6,
wstrzymało się 0 radnych. Wniosek w powyżSzym zakresie nie uzyskał wymaganej
większości głosów.

W tym punkcie obrad salę opuścili radni: W. Czerniak, G. Kubik oraz M. Pajdzik.

2. Rozpatrzenie projektu uchwabl nr 154111 w sprawie zmian w budżecie Gminy Karpacz _
iniciatywa uchwałodawcza Burmistrza Kalpacza

Proj ekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy KrysĘłra Majkowska-Gersten. Nikt z



radnych nie wniósł uwag do przedłoŹonego projektu ani nie zadał dodatkowych p1€ń. Wobec
powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie proj ekt uchwały nr 154/11 w sprawie zmian
w budżecie Gminy Karpacz . Za uchwałą głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0
radnych.

3. Rozpatrzenie pro.iektu uchwałv nr 120/11 w sprawie określenia włmagań
dotyczącvch świadczenia usług w zakresie opróiniania zbiomików bezodpłvwow}'ch i
transpoftu nieczystości ciekblch

Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych o piśmie Woj ewody Dolnośląskiego' w któr}m
wnosi o przedstawienie stanowiska Rady Miejskiej w Karpaczu w kwestii rea|izacji obowiązku
podjęcia ww. uchwały' Przypomniała również, Źe przedmiotowy proj ekt uchwały b1t' jlz
dwukotnie omawiany na komisjach i sesjach. Poprosiła również radcę prawnego Urzędu Katarzynę
Kopeć o przyb|izenie konieczności podjęcia uchwały. Stosowne wyjaśnienia przedstawiła Pani
Kopeć, podkreślając obowią7ek jak ciązy na Radzie w zakesie ustalenia ww. wynagań.
W następstwie powyzszego radny A. Dobiecki zgłosił swoje obawy co do przedmiotowej uchwały,
tj. czy Burmistrz miał prawo wystąpió ze skargą do Wojewody Do1nośiąskiego, czy take dzlałanie
Burmistrza jest dopuszczalne, poniewaŻjest zdaniem ma to znamiona korupcji czy też lobbingu.
odpowiedzi na wątpliwości radnego udzieliła Pani Kopeó, wskazując, ie jeże|i Burmistrz nie
mógłby zł'ożzyć skargi to Wojewoda na pewno nie podjął by czynlości zmierzających do
wyjaśnienia zaistniałej sytuacji. Stwierdziła równieŻ, że w tej s}tuacji nie można mówió o żadnej
korupcji, czy też lobbingu, ponieważ uchwała nie dot. jednego podmiotu, określa warunki jakie
będą musiały spełnió wszystkie przedsiębiorstwa występuj ące z wnioskiem o zezwolenie na w}.wóz
szamb. Nie podjęcie tej uchwały może natomiast sugerowaó dztałania monopolistyczne Gminy,
o graniczaj ące konkurencj ę.
Po wyjaśnieniu zgłoszonych wątp1iwości, wobec braku irnych zap1tań, Przewodnicząca poddała
pod głosowanie projekt uchwały ru I20|II w sprawie okeślenia wymagań dotyczących
świadczenia usług w zakesie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transporlu nieczystości
ciekłych. Za uchwałą głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzynało się 0.

W związku ze zrea|izowaniem porządku sesji Przewodnicząca Rady Miejskiej złoŻyła radnym
życzenia na Nowy 2012 Rok.
Zy czertia ndnym złoŻył równieŻ Bumistrz.

Radny A. Dobiecki, zwrócił się z p1taniem do Brrrmistrza ' czy wykonawca robót na ul.
Kościuszki, Moniuszki oraz Komuny Paryskiej zakończył juz' prace? Pyta ponieważ pozostał tam
bardzo duŻy bałagan, a przy l|. Kościuszki dodatkowo do rowrr melioracyjnego wrzucono gruz i
inne odpady, które przy większych wodach będą skutecznie utrudniały ich odpły.w, co może z kolei
doprowadzió do niszczenia nawierzchni.
Burmistrz przyjął powyżSze uwagi i zobowiązał się zrłróció uwagę wykonawcy.

4. Zamknięcie obrad'
Na tvm oosiedzenie zakończono.

Protokół sporządzlła:
Joanrra Kopała
Seketarz Gminy

Przewodniczący obrad
\ Irena Seweryn

nze*btfi cĘ&ĘŁĘ'Xtie; st<ie1


